
HÄSSLEHOLMS BRUKSHUNDKLUBB  
Protokoll styrelsemöte 240611 
Närvarande: Marie Andersson, Tord Hansson, Per Krabbe, Jonas Kronholm,  Annette 
Kristensson samt Anne Ljung.   
Anmält förhinder: Camilla Arvidsson och Joakim Kjellgren 
 
§79 Mötets öppnande 
 Ordförande Marie Andersson hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§80 Kallelsen 
 Kallelsen godkändes. 
 
§81 Dagordning 
 Dagordningen godkändes. 
 
§82 Föregående mötets protokoll 
 Godkändes och lades till handlingarna. 
 
§83 Kommunen   

Inget aktuellt. 
 

§84 Inkomna skrivelser 
 Inga inkomna skrivelser 
  
§85 Avsända skrivelser 
 Inga avsända skrivelser 
 
§86 Rapport kassör 
 Kassa 1.590:-, Bankkonto 75.485:-, Tävling 3.357:-, Placeringskonto 43.208:- 
 Fasträntekonto 400.000 kr Totalt: 523.640:- 
       
§87 Valberedningen 

Ingen närvarande 
 

§88 Rapport HUK  
3/6 var det instruktörsträff med 10-12 st närvarande. 6 st kurser till hösten blev 
klara. Kommer snart på hemsidan. Ev. ska vi försöka med kurs för ”Blivande 
hundägare”. Förevisning av Hoopers kommer att ske till hösten.  
Ny instruktörsutbildning i Tollarp till hösten. Hoppas vi har någon som vill delta. 
Följande arrangemang planerade: 
20/7 Sommar fest 
29/9 ”Prova på dag” med grillning 
19/10 Träningsfrukost 
15/12 Luciagrill 
 

 
 



§89 Rapport RUK 
1 domare, 2 ringsekreterare bokade. Inbjudan har gått ut. Vid stort 
deltagarantal kommer ytterligare domare att kontaktas. 

  
§90 Rapport Interiörkommittén 

Målning inomhus kommer att ske under sommaren. 
 

§91 Rapport tävlingskommittén 
 Inget aktuellt 
  
§92 Rapport kök/servering 
 Inköp fungerar inte sommartid.  
   
§93 Rapport stuga/tomt 

Snickeriarbetet är klart. Målning återstår. Ev. ha mobilt bredband istället för 
fast bredband. Per kollar. Oklart om hur byte av larmbolag har skett. Per kollar 
även detta. Vi behöver nytt grillgaller.  
 

§94 Beslut/Uppföljning 
Per kollar angående ny kopiator. Den vi har nu kostar oss 5.000 kr per år. 
Annons om onsdagspromenader. Anne kontaktar Norra Skåne i augusti. 
Marie kollar med Text och Reklam ang. ny skylt att sätta på huset. 

   
§95 Uthyrning 
 Inget aktuellt 
  
§96 Verksamhetsplan 
 Sommarfest 20/7. 
 
§97 Övriga frågor 

Information från distriktsmötet. Höjning av medlemsskapet kommer att ske 
med 100 kr för helbetalande medlem. 
Angående instruktörskurs får klubbarna en plats gratis.  
Beslutades att instagramkonto ska aktiveras. Marie ska kolla med Sara Brandt 
om det behövs något lösenord. 
Gräsklippningen diskuterades. Beslutades att inte ändra på ersättningen för 
tillfället. Den gamla mindre åkgräsklipparen behöver service.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



§98 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte blir torsdagen den 22 augusti kl. 18.30. 

  
§99 Mötet avslutas. 

Ordförande tackade och förklarade mötet avslutat. 
 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
 
Anne Ljung    Marie Andersson 
Sekreterare    Ordförande  


